
  

Zápis z výroční členské schůze 
Základní odborové organizace 4102 

konané dne 13. prosince 2022 
 

Přítomni: 11 členů z celkového počtu 30 členů ZO (viz prezenční listina) 

                  rektor JU prof. PhDr. Bohumil Jiroušek, Dr. 
                  děkan FZT doc. RNDr. Petr Bartoš, Ph.D. 

                  proděkanka FZT pro vnitřní hodnocení a akreditace Ing. Andrea Bohatá, Ph.D.  
 
Předsedkyně ZO Karla Dvořáková přivítala přítomné a vzhledem k plánovanému dřívějšímu odchodu 

rektora JU, vyzvala hosty k přednesení informací o současné a výhledové situaci na univerzitě a fakultě. 

Rektor JU pohovořil krátce o finanční situaci JU, poděkoval za spolupráci a předal slovo děkanovi FZT.   

Doc. Bartoš rovněž hovořil o hospodaření fakulty, vysvětlil důvody červnového ukončení pracovních 

poměrů a apeloval především na nutnost zvýšení aktivit v oblasti vědecké a publikační činnosti. Projev 

doc. Bartoše se proměnil v oboustrannou diskusi s přítomnými, děkan si vyslechl jejich připomínky a 

námitky. Návrh paní Klabouchové na uspořádání setkání bývalých zaměstnanců fakultou zamítnul, ale 

přislíbil bezplatné poskytnutí prostor minipivovaru nebo zasedací místnosti Vědecké rady v případě 

zajištění takové akce odborovou organizací.  

Karla Dvořáková přednesla souhrnnou zprávu o činnosti ZO od roku 2019. Konstatovala postupné 

ubývání členské základny naší odborové organizace na současných 30 členů a navrhla opětovně 

nabídnout zbývajícím dvěma odborovým organizacím na JU sloučení do jedné odborové organizace. 

Karla Dvořáková rovněž upozornila na končící funkční období stávajícího výboru a s tím související 

nutnosti voleb v příštím roce. 

Děkan FZT upozornil na potřebu aktualizace názvu ZO, protože ten obsahuje již neplatný název fakulty 

a neplatnou adresu jejího sídla. 

Přítomní se dohodli odložit změnu názvu ZO pro případ slučování odborových organizací. Mělo by o 

tom být rozhodnuto do konce tohoto volebního období.   

Zdeňka Klabouchová přednesla zprávu o hospodaření za rok 2021 a návrh rozpočtu na rok 2022. Obě 

položky byly schváleny všemi přítomnými členy ZO. 

Jana Kropáčková přednesla zprávu revizní komise o kontrole hospodaření za uplynulé období, zpráva 

byla schválena rovněž všemi přítomnými.  

Přítomní členové diskutovali otázku vznesení požadavku na zveřejnění mezd vedoucích pracovníků. 

Závěrem diskuse bylo rozhodnutí tyto informace nevyžadovat. 

 

 
 
Zapsala: Karla Dvořáková 

 



 

 


